
KOHTLA-JÄRVE TAMMIKU PÕHIKOOL 
VANEMATE ÜLDKOOSOLEKU PROTOKOLL nr 1-7/1/2025 

 
Kohtla-Järve        Kuupäev: 14. mai 2025 
Koosoleku algus: 18.00 ja lõpp: 19.00 
Koht: Kabinet 8 
Koosoleku juhataja: Ljudmilla Latt 
Koosoleku protokollija: Liina Oja 
Koosolekust võtsid osa: 50 lastevanemat (1. ja 4. klasside lastevanemad, kooli juhtkond, 
hoolekogu esindaja, õpetajad) 
 
Kinnitatud päevakord: 
1. Aasta kokkuvõte eestikeelsele õppele ülemineku raames. 
2. Hoolekogu töö aruanne. 
3. Kohapeal algatatud küsimused. 
 
1. Aasta kokkuvõte eestikeelsele õppele ülemineku raames 
 
Ettekandjad: direktor Ljudmilla Latt, arendusjuht Valentina Kutuzova 

‒ Räägiti Haridus- ja Teadusministeeriumi poolt Kohtla-Järve linnas toimuva järelevalve 
läbiviimisest (07.04–06.06.2025), mille raames koolis viibiti perioodidel 07.-11.04 ja 21.-
25.04 ning külastati 33 ainetundi. 

‒ Toodi välja, et 1. ja 4. klassi üleminek eestikeelsele õppele on kulgenud järk-järgult ja 
lapsed on tublid, kuigi esineb raskusi. 

‒ Esitati tulemused kevadistest testidest (kuulamine, lugemine, kirjutamine, rääkimine) – 
kooli keskmised tulemused olid sarnased või veidi kõrgemad kui üleriigilised keskmised. 

‒ Põhjendati nn „vaikimise perioodi“ esinemist ning kinnitati, et see on normaalne osa 
keelekeskkonda sisenemisest. 

‒ Vanematele kinnitati, et lapsi toetatakse mitmekülgselt ning õpetajad järgivad nende 
arengut tähelepanelikult. 

 
Slaidid on juurde lisatud. 
 
Otsustati: 
1.1. Võtta informatsioon teadmiseks. 
 
2. Hoolekogu töö aruanne 
Ettekandja: Irina Skripko (hoolekogu esimees) 

‒ Kinnitati, et hoolekogu töö on olnud eesmärgipärane: toimusid regulaarsed koosolekud, 
käsitleti eestikeelsele õppele ülemineku küsimusi, õppekava uuendusi ja päevakava 
muudatusi. 

‒ 2024. aastal arutati koolilõuna ja pikapäevarühma toitlustuse korraldust.  
‒ Toimus aktiivne arutelu seoses koolide ühinemisega – hoolekogu esitas omapoolsed 

alternatiivsed lahendused. 



‒ Toetati õpetajaid ja õpilasi, tunnustati osalust olümpiaadidel ning projektides (nt 
„Roheline kool“). 

 
Aruanne on juurde lisatud. 
 
Otsustati: 
2.1. Võtta informatsioon teadmiseks. 
 
3. Kohapeal algatatud küsimused ja tagasiside vanematelt 
Vanemaid huvitasid järgmise õppeaasta valikained ja nende hindamine. Direktor selgitas, et 
hetkel on sellele küsimusele keeruline täpselt vastata, kuna alates 1. septembrist koolid ühinevad 
ning milline saab olema hindamissüsteem ja millised valikained täpselt jäävad, sõltub uue kooli 
õppekavast. Kõik Tammiku kooli lapsevanematelt laekunud avaldused edastatakse liidetud kooli 
direktorile, et teie soovidega saaks arvestada. Samuti rõhutas direktor, et valikainet valides tuleks 
seda kindlasti arutada lapsega, sest õppima hakkab just tema. 
 
 
 
Koosoleku juhataja     Koosoleku protokollija 
Ljudmilla Latt      Liina Oja 
 


